
 

 

 
 

Groep:   Derde Raadscommissie 
Datum:  8 november 2022 

Uur:   19u  

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  K. Byttebier, raadslid - voorzitter 

S. Demeyer, P. De Coene, schepenen; 
M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, L. Maddens, R. Deseyn (online), C. 

Vannieuwenhuyse, N. Maghroud, H. Kints, M. Cattebeke (online), L. Claassen, 

T. Soens, L. Vercaemst, V. Decaluwé, M. Vandemaele -  raadsleden 
S. Van Dierdonck – notulist 

M. Rabaut, T. Dehouck – Fluvius/Gaselwest 
Verontschuldigd: A. Ronse, J. de Bethune, C. Matthieu 

Afwezig:  
Kopie:                --- 
Bijlagen:  Presentatie Gaselwest (PPT), Presentatie Tarieven (PPT) 

 

 
2022_OR_00038 Samenstelling bijzonder comité voor de sociale dienst - Installatie 
nieuw lid n.a.v. een ontslagname – Aktename 

 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. Geen verdere vragen. 
 

2022_OR_00035 OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging W13 – 
Kennisname 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. Geen verdere vragen. 

 

2022_OR_00042 Huishoudelijk reglement kinderopvang - Wijziging van een aantal 
afspraken - Goedkeuren 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe.  

Raadslid L. Claassen heeft een vraag bij aanpassing van de leeftijd fiscaal attest van 12 naar 15 jaar 

(punt 8). De nota betreft baby’s en peuters, waarom wordt hier gesproken over 12- en 15-jarigen?  
Schepen P. De Coene vraagt dit na.  

 
Antwoord na raadscommissie: 
Vroeger kon een fiscaal attest verkregen worden voor kinderopvang voor kinderen tot 12 jaar. De 
regelgeving werd intussen aangepast en de fiscaal attesten gelden nu voor kinderen tot 14 jaar. Dit 
heeft uiteraard niets te maken met de opvang van baby’s en peuters. Om correct te zijn, conform de 
regelgeving, moest dit worden aangepast naar de huidige wetgeving om ouders, die hier misschien de 
eerste keer gebruik kunnen van maken, de juiste informatie mee te geven. 
 
 

2022_OR_00043 Minimale levering energie - Minimale levering aardgas en elektriciteit 

voor personen met een budgetmeter - Aktename 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. Geen verdere vragen. 
 

Vergaderverslag 



 

 

 

2022_GR_00164 Stadsartiesten - Evaluatie en verlengen duurtijd reglement - 

Goedkeuren 
 

Schepen S. Demeyer licht de nota toe. 
Raadslid H. Kints vraagt of er al nieuwe aanvragen van stadsartiesten zijn. Schepen S. Demeyer 

bevestigt dit. Raadslid N. Libeer vraagt of het enkel over muziek gaat. Schepen S. Demeyer geeft mee 

dat dit breder is. Er is bijvoorbeeld ook kinderanimatie. 
 

 
2022_GR_00144 Gaselwest - Buitengewone Algemene 

Vergadering van 20 december 2022 - Goedkeuren agenda en bepalen mandaat 
Vertegenwoordiger  

 

2022_GR_00151 Gaselwest - Verslag en toelichting 
 

Toelichting door M. Rabaut en T. Dehouck (Fluvius/Gaselwest). 
De presentatie is toegevoegd in bijlage. 

 

Fluvius is een netbedrijf dat publieke nutsleidingen (elektriciteit, gas, riolering, kabeldistributie) bouwt 
en beheert in steden en gemeenten. Gaselwest is als intercommunale de netbeheerder.  

 
De spelregels voor de tariefberekening worden bepaald door Vlaamse Overheid en VREG. Deze zijn 

voor alle intercommunales dezelfde. Fluvius/Gaselwest kan deze zelf niet aanpassen. 
De hogere tarieven in Gaselwest in vergelijking met andere intercommunales hebben verschillende 

oorzaken:  

- Gaselwest is meer landelijk in vergelijking met andere intercommunales. Landelijke regio’s 
vragen meer investeringen. Regio Kortrijk is dan wel stedelijk, de regio’s Vlaamse Ardennen 

en Polders zijn landelijk en maken ook deel uit van Gaselwest. De regionale spreiding van de 
leden van  Gaselwest is te vinden in de presentatie.  

- Gaselwest heeft veel klanten met middenspanningkost (lager tarief voor bedrijven en KMO’s). 

Burgers betalen mee voor die lagere tarieven. Dit is zo bepaald door VREG. 
- Er zijn veel groenestroomcertificaten. Deze zijn in afbouw. 

- Gaselwest heeft een vernieuwd elektriciteits- en gasnetwerk. Gaselwest heeft in vergelijking 
met  andere intercommunales veel geïnvesteerd. Andere intercommunales moeten hier nog 

een inhaalmanoeuvre doen, waardoor tarieven in die regio’s zullen stijgen. 

 
De samenstelling van de intercommunales is historisch gegroeid. Elke gemeente kon hierover zelf 

beslissen. Om de 18 jaar mag een gemeente veranderen.  
 

Er komen nog heel wat investeringen op ons af. De toekomst is elektrisch en dit vraagt veel 
investeringen (digitale meters, laadpalen, … ) 

 

De keuze om naar één tarief op Vlaams niveau te gaan, is een politieke beslissing op Vlaams niveau. 
 

Raadslid T. Soens vraagt waarom in regio Antwerpen toch een lager tarief is terwijl daar toch ook veel 
middenspanningsklanten zijn? Of voor regio Limburg dat toch ook landelijk is? 

M. Rabaut geeft aan dat in Antwerpen veel appartementsgebouwen zijn, waarbij een kleinere 

investering zorgt voor veel afnemers. Limburg heeft een minder sterk netwerk. Hier moeten nog veel 
investeringen volgen waardoor het tarief daar zal stijgen.  

 
Raadslid M. Vandemaele stelt een aantal vragen mbt. het dossier Transmontana. M. Rabaut antwoordt 

op de vragen (cursief): 
- Kan gegarandeerd worden dat de hybride-kabel dezelfde snelheid haalt?  

Ja dit kan. De technische informatie die dit aantoont wordt bezorgd. 
- Klopt het uitgangspunt dat het goedkoper zal worden met 1 kabel? Ja, het is 1 investering. 
- Geldt het streefdoel om voor iedereen een hogere snelheid te krijgen, ook voor de Proximus-

klant?   



 

 

Ja, Fluvius staat in voor de aanleg van het net. Proximus kan hier ook gebruik van maken. De 
tarieven kunnen verschillen per aanbieder.  

- Proximus streeft naar 95% dekking. Dit project streeft naar 100%? Ja.   
- Wat is meerwaarde voor Fluvius om in dit project te stappen?  

Fluvius heeft als doel om van datanetwerken een openbaar nut te maken, net zoals water, 
gas, elektriciteit, … Iedereen heeft recht op data. Hierbij streven ze ernaar om de basiskost 
voor de kabel zo laag mogelijk te houden. De basisvoorwaarden hiervoor zijn opgenomen in 
de statuten. 

- Welke garanties zijn er dat er effectief gelijke tarieven zullen zijn tussen de regio’s? 

In de statuten staat dat er één zelfde netkost is. 
- Welke garanties zijn  er dat het netwerk bij een verkoop van Telenet niet in foute handen 

komt?  
M. Rabaut vraagt dit na.  

 

Dossier Structuurwijzigingen.  
 

De simulatie opgenomen in de presentatie gaat uit van de huidige tarieven in geval van een fusie die 
nu al zou starten. Voor de periode na 2025 kunnen nog geen simulaties gemaakt worden. Er wordt 

altijd gestreefd om de dividenden gelijk te houden over 1 legislatuur. De investeringen worden daar 

op afgestemd. 
 

Raadslid T. Soens vraagt wat de gevolgen zijn van de fusie voor Gaselwest. Zal de achterstand op 
investeringen van Fluvius West niet opnieuw bij Gaselwest terecht komen?  

M. Rabaut antwoordt dat dit klopt op vlak van investeringen. Gaselwest zal echter voordeel halen uit 
het hoger eigen vermogen van Fluvius West.   

 

Gaselwest nodigt de stad uit om deel te nemen aan haar buitengewone algemene vergadering op 20 
december 2022. 

 
 

 

 
 

De notulist 
 

S. Van Dierdonck 

 
          


